
Rekonštrukcia budovy dokončená, budeme opäť doma! 

 

Rok 2020 bol pre CSS-AVE jedným z najvýznamnejších - bol to rok realizácie komplexnej 

rekonštrukcie budovy nášho zariadenia. 

Vďaka práci, pomoci, podpore a ústretovosti všetkých zainteresovaných sme sa napriek 

komplikáciám spôsobených pandémiou COVID-19 presne do roka dočkali  krásnych 

priestorov upravených na využívanie osobami so zdravotným postihnutím. 

Naše poďakovanie patrí predovšetkým: 

- zastupiteľstvu a vedeniu Trenčianskeho samosprávneho kraja, ktoré zaradilo potrebu 

rekonštrukcie budovy CSS-AVE medzi investičné priority a z vlastných zdrojov 

zabezpečilo jej financovanie, 

- všetkým pracovníkom Trenčianskeho samosprávneho kraja, ktorí sa podieľali na 

procese prípravy a realizácie stavby,  

- Nemocnici s poliklinikou v Považskej Bystrici  za prenájom priestorov a ústretovosť 

pri riešení našich požiadaviek,  

- Ing. arch. Antonovi Bartákovi  za projekt rekonštrukcie, 

- firme Keraming, a.s. Trenčín    za realizáciu stavby dokončenú v požadovanom 

termíne a v požadovanej kvalite, 

- Ing. Ivanovi Matejkovi za profesionálny výkon stavebného dozoru, 

- Mestu Dubnica nad Váhom, Okresnému úradu v Ilave, Regionálnemu úradu verejného 

zdravotníctva v Považskej Bystrici a ostatným orgánom štátnej a verejnej správy  za 

profesionálny prístup v stavebnom konaní, 

- pedagógom a študentom Školy umeleckého priemyslu v Trenčíne  za návrhy interiéru 

a záhrady, 

- vedeniu Strednej odbornej školy technickej v Dubnici nad Váhom za prenájom 

priestorov, 

- zamestnancom CSS-AVE za výborné zvládnutie procesu sťahovania pri paralelnom 

zabezpečovaní plynulosti bežnej prevádzky, 

- klientom CSS-AVE  za pochopenie potreby dočasného presťahovania a zvládnutie  

náročného obdobia v prenajatých priestoroch. 

Proces rekonštrukcie nepredstavoval len samotnú stavebnú činnosť. Jej aktéri do nej vložili 

niečo viac - osobnú participáciu na spoločnom cieli - zlepšení podmienok  pre život ľudí s 

hendikepom.  

 

Verím, že táto synergia z prístupu všetkých zainteresovaných zostane  neoddeliteľou súčasťou 

budovy a naši klienti a zamestnanci ju budú dennodenne vnímať ako jej dobrú energiu.   
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